

# FLINT WATER RESPONSE TEAM

FLINT水源应变处理团队

Visit our comprehensive website at [www.michigan.gov/flintwater](http://www.michigan.gov/flintwater)

请访问我们的综合性网站: [www.michigan.gov/flintwater](http://www.michigan.gov/flintwater)

## WATER RESOURCE CENTER

WATER RESOURCE CENTERS 水资源中心

•Free Bottled Water • Free Water Filters • Free Testing Kits•

•免费瓶装水•免费滤水器• 免费检测试剂盒•

*Fire Station #1*

消防站 #1

*310 East 5th St.*

*Flint, MI 48502*

*Fire Station #3*

消防站 #3

*1525 Martin Luther King Ave.*

*Flint, MI 48503*

*Fire Station #5*

消防站 #5

*3402 Western Rd.*

*Flint, MI 48506*

*Fire Station #6*

消防站 #6

*716 West Pierson Rd.*

*Flint, MI 48505*

*Fire Station #8*

消防站 #8

*202 East Atherton Rd.*

*Flint, MI 48507*

*OPEN DAILY FROM 9 AM - 9 PM*

*开放时间为每天上午9点 - 晚上9点*

•RESOURCES•

信息资源

MEDICAL,

医疗

*For medical or testing information,  
please contact your primary care provider or dial 211*

*医疗或测试信息，请联系您的家庭医生，或拨打211*

*FOR IMMEDIATE ASSISTANCE DIAL 211*

*(24/7/365)*

*救急援助请拨打211（24小时全年服务）*

*We're committed to a coordinated approach **with resources from state agencies to address all aspects of this situation.***

*If you don't find what you need here or by calling 211,  
please call my office at 517-335-7858. I will continue working  
to make this right.*

*~ **Rick Snyder, Governor***

我们承诺，州政府各部门将采取统一协调的做法来处理这种问题。如果您在当地或拨打211没有得到你所需要的帮助，请直接拨打我的办公室517-335-7858。我将继续努力直到问题解决。---州长斯奈德

# FLINT WATER RESPONSE TEAM

## FLINT 水状况受理小组

### NUTRITION 营养

Did you know that some foods will keep lead from being stored in a child's body? These are foods with a lot of calcium, vitamin C and iron.

你知道吗，含有钙，维生素 C 和铁的食品，能帮助排泄孩子身体里的铅？

### FREE WATER TESTING 免费水质检测

Flint residents who are concerned about their water can obtain free water testing kits at the water resource sites.

Flint 居民，如果你担心水的质量，你可以在各水资源站获取免费水检测试剂盒。

### USE WATER FILTERS & CARTRIDGES

Water filters can reduce lead and other contaminants by 99 percent when installed and maintained correctly. Free water filters are available at the water resource sites.

正确安装和维护水过滤器可以减少 99% 铅和其他污染物。您可在各水资源站点领取免费的水过滤器。

### FOR IMMEDIATE ASSISTANCE

**DIAL 211** (24/7/365)

救急援助请拨打 211（24 小时全年服务）

